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Water Tower at Night I

Picture Description1)

A blurred, grainy, neutral-toned landscape featuring a distant structure, a tree, a field, and a road under
a cloudy sky.

Analysis1)

This evocative photograph captures a melancholic landscape under a vast, overcast sky. A solitary
structure, possibly a small chapel or tower, stands on the horizon, its form slightly blurred, lending it an
ethereal quality. A dark, undulating landscape stretches towards the viewer, punctuated by a winding
path in the foreground. To the right, a silhouetted tree provides a stark contrast against the muted
tones of the scene. The photograph’s grainy texture and soft focus create a dreamlike atmosphere,
evoking a sense of solitude and the passage of time.
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008865 - Water Tower at Night I

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 08/2020 08/2020 09/2021

Width Height Bits/Color

Original Size 7360 px 4912 px 16

Ratio ca. 1.50 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Wasserturm bei Nacht I

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A blurred, grainy, neutral-toned landscape featuring a distant structure, a tree, a field, and a road under a cloudy sky.
    
    
      Eine verschwommene, körnige, neutral getönte Landschaft mit einem entfernten Bauwerk, einem Baum, einem Feld und einer Straße unter einem bewölkten Himmel.
    
    
      This evocative photograph captures a melancholic landscape under a vast, overcast sky. A solitary structure, possibly a small chapel or tower, stands on the horizon, its form slightly blurred, lending it an ethereal quality. A dark, undulating landscape stretches towards the viewer, punctuated by a winding path in the foreground. To the right, a silhouetted tree provides a stark contrast against the muted tones of the scene. The photograph's grainy texture and soft focus create a dreamlike atmosphere, evoking a sense of solitude and the passage of time.
    
    
      Diese stimmungsvolle Fotografie fängt eine melancholische Landschaft unter einem weiten, bewölkten Himmel ein. Ein einzelnes Bauwerk, möglicherweise eine kleine Kapelle oder ein Turm, steht am Horizont, seine Form leicht verschwommen, was ihm eine ätherische Qualität verleiht. Eine dunkle, hügelige Landschaft erstreckt sich dem Betrachter entgegen, unterbrochen von einem gewundenen Pfad im Vordergrund. Rechts bietet ein silhouettierter Baum einen starken Kontrast zu den gedämpften Tönen der Szene. Die körnige Textur und der weiche Fokus der Fotografie erzeugen eine traumhafte Atmosphäre, die ein Gefühl von Einsamkeit und dem Vergehen der Zeit hervorruft.
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